
OBECKAPUSAIYY
OBECNV URAD KAPUSANY

Hlavnf 104/6, 082 12 Kapu5any

ZAPISNICA
_- - , Napisand v priebehu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho
dia 06. decembra 2013 so zaciatkom o 13:00 hod. na obecnom frade v Kapubanoch

Pritomni:
Ing. Jozef Pribul4 starosta obce.
Ing. J6n Zemdrik, prednosta obecn6ho fradu
Poslanci podlh prezendnej listiny
Ing. JozefFerenc - kontrol6r obce
Mgr. Lucia Marcinovd - zapisovatel'ka
PaedDr. Radoslav RuSdrik - riaditel' ZS s MS

Program:
1. Otvorenie.
2. Vol'ba komisii (nrivrhov6, urdenie overovatel'ov zipisnice).
3. Kontrola plnenia uzneseni.
4. N6vrh rozpodtovdho opatrenia t,. 4/2013 Zikladnej Skoly s materskou Skolou

v Kapuianoch.
5. N6vrh rozpodtu Zrlkladnej Skoly s materskou Skolou v Kapu5anoch na rok 2014.
6. Nrivrh rozpodtovdho opatrenia obce Kapu5any d.3/2013.
7. Stanovisko hlavn6ho kontrol6ra obce k n6vrhu rozpodtu obce KapuSany na rok

2014 a k viacrodndmu rozpodtu na roky 2015 -2016.
8. N6wh rozpodtu obce Kapu5any na rok 2014.
9. N6wh viacrodndho rozpodtu obce Kapu5any na roky 201 5 - 2016.
10. N6vrh dodatku U 12013 k VZN obce Kapuiany d.7/2011 o Poplatkoch za rikony

a sluZby poskytovan6 Obecn;fm uradom v Kapu5anoch.
1 1. N6vrh pl6nu kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce na L polrok 2014.
12. Ziadosti..
13. R6zne.
14. Diskusia.
15. Ziner.

Bod 6. 1- Otvorenie

Zasadnutie obecndho zastupitefstva otvoril a viedol starosta obce. Privital pritomnly'ch
a obozniimil ich s plinovanfm programom zasadnutia. Program sa doplnil ojeden bod -
prezentiiciu, ktoru si pre poslancov pripravil p. Ru5dak. P. starosta skon5tatoval, Ze

pritomnjch je 6 poslancov. Poslanec p. Hud6k sa ospravedlnil, poslanec p. Koko5ka sa zatial
nedostavil a poslanec p. Jak5a pride nesk6r. Obecn6 zastupitetstvo je uznaianiaschopn6.
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P. starosta sa opjtal pritomnlich, di majri nejak6 pripomienky k programu zasadnutia.
Zladne pripomienky neboli.
Hlasovanie za predloZenly' ndvrh: zz: 6 proti: 0 zdr?al sa: 0

Bod C. 2 - Vol'ba komisii

P. starosta nawhol poslancov do komisie.
Nrivrhovd komisia: p. Jozef Bada
Overovatelia z6pisnice: p. Andrej Lapo5 a p. Jana Antolov6
P. starosta dal hlasovat' za predloZenly' nrivrh.
Hlasovanie za predloZen;i niivrh: za:6 proti:0 zdrlal sa 0

V dase o 13:08 hod. sa dostavil poslanec p. Koko5ka.

Bod i. 3 - Kontrola plnenia uzneseni

Starosta obce oboznri.rnil poslancov s plnenim uzneseni z posledndho zasadnttia OcZ a
skon5tatoval, Ze uznesenia z posledn€ho zasadnutia OcZ sri splnend. Opjtal sa poslancov, di
mri niekto pripomienky k plneniu floh. Pripomienky k plneniam tloh vyplfvajtcich
z uzneseni neboli.

Bod i. 4 - Nivrh rozpoCtov6ho onatrenia i. 4/2013 a E. 5/2013 Zikladnei Skolv
a materskou $kolou v KanuEanoch,

P. starosta uviedol, Ze rozpodtovd opatrenie E. 412013 bolo poslancom zasland a rozpodtovd

opatrenie E. 5/2013 bolo na obecn;i urad doruden6 v dei konania OcZ, preto toto posledn6

rozpodtovd opatrenie obdrZali poslanci ai na OcZ. Dalej navrhol, aby oba rozpodtov6

opatrenia sa prejednali naraz, nakolko spolu srivisia, s dim poslanci srihlasili. Nrisledne

odovzdal slovo riaditefovi ZS s MS p. Ru5drlkovi s t1im, aby sa pre5la poloZka po poloZke.

P. riaditef oboznrirnil poslancov s jednotlivfmi poloZkami rozpodtu, pridom z6rovei
s poslancami a s p. starostom kaZdri poloZku zbilancovali, dim bolo zisten6,2e rezerva je cca

21.000.- EUR.
p. LapoS sa op;ital, Ze v pripade, ak vSetky peniaze nie sri vyderpan6, di sa musia vr6tit' St6tu,

na do p. Ru5drik uviedol, Ze nie, prech6dzajri do d'al5ieho roka.

P. starosta upozomil p. Ru5drika, Ze trito bilanciu jednotlivlfch poloZiek, respektive skutodn6

derpanie k3l. 12.2013 je potrebn6 dat' na papier, pridom stanovil termin januir 2014'

Zfuovei skonStatoval, Ze tieto prostriedky mohli byf na odmeny' Ak by boli pripravend na

papieri, p. riaditel' mohol poLiadat OcZ o tieto rispory na prostriedky pre uditel'ov na odmeny,

na do p. Ru5d6k uviedol, Ze uditelia sir ohodnotenf, Ze m6 dost'periazi'
Pri rozpodtovom opatreni 8.5/2013 sa p. stzrosta pozastavil pri poloZke mzdy a oplftal sa

predo oproti rozpodtu obce Kapulany vznik6 takf vysoki schodok, ked' obec dala Skole takf
balik peiazi, akf jej prindleZi, nid neodobrali aani nepridali, na do p' Rusddk uviedol, Ze

ryplynulo to z d6vodu zr"jsenia kvalifik6cie jednej vychovdvatelky, na podet deti bola prijati
e5te jedna uditelka a taktieZ bola jedna odmena - 50-td \"J,rodie.

V 6ase o 14:11 hod sa dostavil poslanec p. Jak5a.

P. starosta uviedol, Ze je potrebnd navrhnrif rielenie. Zirovei skonstatoval, Ze obec mala

knitend podielovd dane, do sa mohlo kr6tit' aj Skole, ale obec to neurobila.
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P. Gutekov6 skon5tatovala" Ze nakol'ko ikola nedala obci Ziadost' na naqi5enie peiazi na
jednu novoprijatu uditelku - kedZeje prijati na plnf riviizok, preto chibajt peniaze.
P. Koko5ka nawhol, aby ekon6mka ZS s MS, ekon6mka obce a kontrol6r obce odi5li do
vedlaj5ej miestnosti, na5li moZnosf riesenia situricie aOcZ sa za terrto das m6Ze venovat'
d'alSim bodom.
P. starosta uviedol, Ze na d'al5ie body potrebuje p. kontrol6ra a ekon6mku, preto nawhol, aby
sa pre5lo na prezent6ciu, ktoru si pripravil p. Ruid6k a ndsledne sa vnitia k problematike
Skoly.
P. Ferenc, p. Dzuricovri a p. Kov6dov6 sa pobrali do vedl'aj5ej miestnosti.
P. Ru5ddk obom6mil poslancov s projektom cezhranidnej spolupr6ce, ktorej lThlasovatel'om
je Urad vlady, N6rsky finandnf mechanizmus. T6mou projektu sri ihriskri, klor6 by sa
realizovali za Skolou. Obec by mohla v riirnci projektu prefinancovat' navrhnutd kultrime
a Sportov6 podujatia. Realizdcia projektu trvri dva roky. Ziadatelbm na danyi projekt by bola
obec, pridom by obec spolufinancovala projekt 15 % z celkov6ho rozpodtu.
P. starosta podotkol, Ze je potrebn6 vediet', di projekt je predfinancovanim alebo refund6ciou,
lebo obec v tom pripade musi najprv daf peniaze a aZ potom sa jej peniaze vriitia. Je to pre

ruis veLmi ddleZitd, nakol'ko zo skrisenosti pri cezhranidnej spolupr6ci je mechanizmus
financovania zdlhav1y'.

P. Luk6d sa opjtal na prinos pre Skolu, na do p. Ru5dtlk uviedol, Ze Skola by tento are6l plne

vynZivala.
P. Lapoi navrhol, aby sa zistil sp6sob financovania a tak sa spolodne opatovne stretntf.
P. starosta nawhol, aby sa uznesenie dalo v tom zmysle, Ze obec srihlasi s 15% ridastbu za

predpokladu predfinancovania.

i{ato p. Zemdtik povedal, Ze tento projekt je po schv6leni financovanyi zilohoqimi platbami.

P. starosta sa opjtal poslancov, di m6 niekto otrizku alebo pripomienky k predloZen6mu

n6vrhu. Nikto z poslancov Ziadnu otriaku ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto prijimajf :

r Uznesenie 8.6312013
Obecn6 zastupitefstvo srihlasi s predloZenim Ziadosti o NFP v r6mci vlizvy na predkladanie

Ziadosti o projekt, ktorej ryhlasovatefom je Urad vl6dy SR, N6rsky finandn;i mechanizmus

Z00g - i014, program SK08 cezluanidnd spolupr6ca aso zabezpedenim 15 o/o

spolufi nancovania proj ektu.
Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:8 proti:0 zdrlal sa:.0

2014

P. starosta odovzdal slovo p. Ruidrikovi.
P. riaditel obozn6.mil poslancov s jednotlivimi poloZkami rozpodtu.
p. Luk6d sa oplftal db planujir financovaf z poloZky interidr, na do p. Rusdrik uviedol, Ze

v pl6neje kripa novfch lavic.
p. starosta .u opitut na ridrZbu budov, na do p. Ru5d6'k uviedol, ze v pl6ne je mal'ovanie II.

pavil6nu a radiritory v Pavil6ne A.
i. nuld,1,t k vfdavkovej dasti uviedol, ze nav'-iSenie platov uz je zakomponovand, nado p.

starosta odkontroloval, di tak6 diastka je zakomponovan6 v rozpodte obce - bola.

N6sledne p. starosta navrhol schv6lit' N6wh rozpodtu Skoly s t;im, Ze nakolko niektor6

poloiky sri nadhodnoten6, preto v januriri sa stretne s p. riaditeliom a kjednotliujm poloZkdm

sa daiir rerilne disla.
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P. starosta sa oplftal poslancov, di mri niekto otiizku alebo pripomienky k predloZendmu
n6vrhu. Nikto z poslancov Ziadnu otiizku ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto prijimajt:
o Uznesenie E. 6412013
obecnd zastupitel'stvo schvaluje rozpodet zil adnej ikoly s materskou skolou v Kapusanoch
na rok 2014.
Hlasovanie za predloZenlf n6vrh: za: 8 proti: 0 zdrtal sa: 0

o Uznesenie E. 6512013
Obecnd zastupitefstvo schvaliuje rozpodtov6 opatrenie E. 4/2013 aE. 512013 v Zikladnej
Skole s materskou Skolou v Kapu5anoch.
Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za:8 proti: 0 zdri;al sa:0

P. starosta otvoril tdmu fajdenie a Skola st!m, Le na poslednom OcZ sa o fajdeni na Skole
nehovorilo, na tfto t6mu sa hovorilo aZ po zasadnuti OcZ, na Eo vz6piiti reakcia bola tak6, Ze

na porade Skoly bolo povedand, Ze poslanci nemajri do robit', ked sa o fajdeni v Skole hovori
na OcZ. Na to p. Ru5daik uviedol, Ze p. starostovi to bolo zle interpretovan6, nakolko on nid
tak6 nepovedal, Ze poslanci nemajri do robit'. Dalej uviedol, Ze chodilo sa fajdit'za Skolu, na

do boli uditelia upozomeni - uZ nechodia.
P. starosta uviedol, Ze do sa tlfka fajdenia poslanci to nemajf do rieiit', z,a toto ie zodpovednj
riaditeL Skoly a rada skoly. Ak niekto nevie, do je are6l Skoly, tak to je Skoda. Pripomenul, Ze

zikaz fajdt je v are6li Skoly, ale aj v parku. Dalej uviedol, Ze v pripade, Ze niekto bude fajdit',

bude to rielit' rada Skoly.
P. starosta sa opjtal na prechod cez Skolu * ak rodid odnesie diefa do Skoly, predo nem6Ze

s diefat'om, ktore ide do Sk6lky prejsf cez Skolu?

P. riaditel' uviedol, Ze zatial sa mu nikto nesfaZoval. M6 informdcie, Ze rodidia to rieiia tak,

ze idri najprv do 5k6lky a cez zadny vchod privedri Ziaka. Taktiez rodidia parkujf v are6li

5koly. Rodidia prech6dzali cez 5kolu, ale nedalo sa to miest', nakol'ko prech6dzali r6zni cudzi

I'udia" ktorjch nepoznajri a oni, ako Skola sri za deti zodpovedni.

P. starosta sa pod'akoval za spolupracu pri realizacii projektu - havarijnf stav Skoly (vjmena

okien na telocvidni, strecha na Ikole) Dalej sa opital na do sa vyuZivajri peniaze trybran9 za

telocvidiu, na do p. Ru5dak uviedol, Ze na energie.

P. starosta sa opjtal, di uditel' (telocvikar), by sa nemohol angaZovat' vo futbale?

P. starosta informoval, Ze obec chce dokondit'fas6du na jedrilni a zzmedz;tt prechod do parku

s autom. Tak, ako kaZdf rok, tak aj tento rok obec fmancovala akciu Integr6ci4 na kloru Sli

deti z FS Kapusandan a DFS Ceresenka a podotkol, Ze bolo by dobr6, keby s touto akciou

rritala Skola aby to bola akcia $koly, nie obce. P. starosta uviedol, Ze na obec prijla Ziadost' zo

Skolskej jedalne na kripu elektrickej panvice a oplital sa, z akfch finandnfch prostriedkov je

moZn6 riesit' kripu panvice, zo Skolsk;ich, alebo z obecnfch? Podotkol, Ze majetok v Skole

(priestory) sa zvel'adil finandnfmi prostriedkami, ktor6 poskytla obec zo svojho

rozpodtu, preto by bolo dobr6, aby si to l'udia v Skole vdZili.
p. starosta d'alej uviedol, Ze na detbch vidiet" Ze sl! slu3n6, zdravia sa, ale deti, klor6 sti zo

susediacich obci, tak ich spr6vanie na zastilvkach je stra5n6 ai na jednu skupinu deti, klor6

knisne stoja v rade a dakajri na autobus.
p. Mathia poZiadal p. riaditefa, aby sa vy'jadril ku kripe panvice do Skolskej jed6lne - z akich
prostriedkov by sa mala nakripit', na do p. Ruiddk uviedol, Ze z prostriedkov Skoly to nie je

moZn6 realizovat'. NriLsledne p. starosta uviedol, Ze k ndkupu panvice sa vratia v janudri.



P. Bada sa opjtal, di by telocvidia nemohla fungovaf aj cez priudniny, na do p. Ru5drik

uviedol, Ze aj upratovadka m6 narok na dovolenku. Zfuovei podotkol, Ze nikdy nebol
probl6m, ak niekto mal zriujem o pren6jom telocvidne, tak sa mu vyhovelo.
P. Luk6d sa opjtal, di sum4 ktor6 sa schv6lila na pren6jom telocvidne je rrizka na pokrytie
energie, na do p. Ru5drift uviedol, Ze trito problematiku m6 pripravenir na januar.
P. Gutekovd sa vrdtila k t6me fajdenie v Skole a uviedl4 Ze inform6cia, di poslanci nemajri do

robif nebola povedan6 od p. riaditel'4 ale od jedn6ho z kolegov. Zirovei uviedl4 Ze tak, ako

uZ povedala na operativnej porade v Skole prosi, aby sa podobnd ftoky na jej osobu
neopakovali a to, do povedala na operativnej porade toho sa bude drZaf.
P. Lukrid podotkol, Ze je absolritne hhipe, aby OcZ to rie5ilo, je to v kompetencii riaditel'a.
P. RuSddk uviedol, Ze im bolo dohovorend a v pripade, Ze sa nebudri spr6vat' tak, ako sa majt,
tak budn v]'rrodend d6sledky. Uditelia sa pravdepodobne citili dotknuti, ze sa to rie5ilo na

OcZ. P. starosta podotkol, Zeje vefmi smutn6, Ze bjvalf riaditel ide pre kolegov negativnym
prikladom.
P. starosta sa dohodol s poslancami na 15 minutovej prest6vke.

16:00 hod pokradovanie zasadnutia OcZ, chyba p. Gutekov6

P starosta navrhol, aby sa najprv prebral bod d. 7, lebo bod d. 6 a bod d. 8 spolu srivisia, o dom

dal hlasovat'.
Hlasovanie za predloZenlf n6wh '. zai 7 proti : 0 zdrtal sa: 0

2014 a k viacroln6mu rozPod

P. starosta odovzdal slovo p. Ferencovi.
p. Fr..n, oboznrirnil poslancov so svojim stanoviskom k n6vrhu rozpodtu obce a odporudil

ooslancom zobrat' ho na vedomie.

i 6:15 hod dostavila sa p. Gutekovd

P. starosta sa oplftal di mriL niekto ot6zku alebo pripomienky. Nikto z poslancov Ziadnu otazku

ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto Prijimajf:
o Uznesenie 8.6612013
Obecn6 zastupitefstvo berie na vedomie stanovisko

k n6whu rozpodtu obce Kapuiany na rok 2014'

Hlasovanie za FedloZeni nevrh: za:8 proti: 0

hlavndho kontrol6ra obce KapuSany

zArinl sa: 0

P. starosta oboznrirnil poslancov s jednotlivimi poloZkami, p1Pol9+" ZS uviedol' Ze je

pofiebnd ju opravif na iriklade dnesn€ho prerokovania rozpodtu ZS s MS'
'p,ri p"r"zi" tapltatove prijmy - kanalizicia sa p. KokoSka opjtal, di sa uveden6.polozka musi

oi-"'"f, ri ttt" i.i lepsie ju daf az vtedy, ked pridu peniaze, na do p. starosta uviedol, Ze nemusi

byf, ale tito poloZka sa dala z d6vodu, Ze Ziadosf bola poslan:i'

dari p. rtuto.tu informoval, Ze na Regener6ciu peniaze e5te nie st, lebo este nebola kontrola'

K"priilrky potok uZ je skoro dokonEeny v pondelok ;e preberacie konanie. Prichovsk6 ul' -
asfattovanie sa bude robif v aprili. Havarijn6 situricia ZS s MS - na budirci rok fas6da na



6

telocvidni. V pondelok pride posledn6 faktura na Upraru Kapu5ianskeho potoka. Na rok 2014
na KFD uZje urdenj program s kto4fm n6sledne poslancov oboznrimil. Obozn6rnil poslancov
so z6konom E. 36911990 Z.z. o obecnom zriadeni $ l8 c) - plat hlavn6ho kontrol6ra je
sridinom priememej mesadnej mzdy zamestnanca v nifuodnom hospod6rstve, vydislenej na

zi.lCade ridajov Statistickdho uradu Slovenskej republiky za predch dzaj'bci kalendifu:ny rok,
a koeficientu podlla podtu obyvateLov obce. Obecnd zastupitelswo m6Ze hlavn6mu
kontrol6rovi schvrilit' mesadnri odmenu aZ do vfiky 30o/o z mesa(n5ho platu hlavn6ho

konhol6r4 pridom p. starosta nawhol pre kontrol6ra obce odmenu vo r.iSke 200lo mesadn6ho

platu. N6sledne sa opftal poslancov, di m6 niekto otdzku alebo pripomienky. Nikto
z poslancov Ziadnu otiizku ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto prijimajf :

o Uznesenie 8.6712013
obecnd zastupitefstvo schval'uje odmenu pre hlavn6ho kontrol6ra obce Kapusany vo viSke

20 Vo z rodt9ho Platu.
Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za'. 8 Foti: 0 zdrial sa: 0

p. starosta informoval poslancov so situ6ciou vo veci priekopy pri p. Blanarovej - urobila sa

pf.i.opu u t"f, preto je navfSenie 500,- e. Dael uviedol, Ze ridajne od nov6ho .roka -sa 
m6

'ola huit r oirz, pil poZiamej ochrane nie sri navlfsenia. Tento rok sa nebude konat' z6ver

roka na n6mesti a ani v parku. uazuu rozhlasu - je potrebn6 menit' na bezdr6toyj' Na

cintorine prebieha vfmena gamatiek za ndifutory ' CYi-- prostriedky t'i rri^1t]? nakol'ko

;"rd;i U'ot n*tu*ny podl'ipodtu deti, ltore 9n9di.a 
dosud' ale nie v.etkv CVC poZiadali

;iio-ilffikt 
" 

ni"^us"tty cvd sphili podmienky. Prispevkovd organizicie - prispevok

dostali len tie, ktord o to poZiadali.
p.c.,t.touasaopytaa,eisumy,ktor6siluveden6yn6w-husritotoZrr6sosumami,ktor6sti
uvedendvZiadostiach,nadop.sta.ostauuiedol,Zenie,vZiadostiachbolid'alekovysdie.
;. i;; "b";6rni 

poslancoi s kaZdou ziadosfou a s qi5kami prispevkov, o kror6. ziadali.

fiu.l.dn. p. starosta obom6mil poslancov so Ziadosfou, ktor6 pri5la z Evanjelick6ho farsk6ho

*uduN"-"ou"e,atoziadost'oposkltnutiedot6ciezrozpodtuobcenarok2014,ktor6by
posluZila pre deti, ml6dez, ako'aj spolodenswo Zien cirkevndho zboru pri organizovani

l,iJ^ti ,ru ,o^vch akci6ch, irieo- ouurt ot prispief finandnlim prostriedkorn vo vi3ke,200'-

e u i.r.*u ru 
^izi 

o ty"h iOO,- e. Z1rovei nawhol, aby sa navlf5ila vf5ka prispevku na

zvondek. nakol'ko ti"to pr*tJ"Oty sri pouZit6 na t6boi deti avtom pripade by rodidia

prispievali menej.
p. Ferenc povedal, ze na t6bor sa dajri pouzit' aj finandnd prostriedky z cVc, ale Podmienka

i",^"UV a'U"fi len kapuiianske a"ii, natotto tieto proitriedky sa nesmt pouZit' na deti

z fili6lok, tieto prostriedky r" aa"".li na meno diet'at'a. p' starosta preto nawhol na'i5if

if*if." "l 
cve I poslancisa zhodli'Ze navlSenie bude vo vfSke 2 000'- €'

il t"pitAoW"ft vfdavkoch p. .t-oto uviedol, Ze je to len n6vrh' kto do chce menit' m6

moZnosf.
il;;l;zk" rekonstrukcia Skolskej jedrflne sa-p' Gutekov6 opjtala' di st v tom aj dvere' na eo

p. ,Ltortu uui.aol, Ze dvere v tom nie sri, ale bude sa na to myslief

5. ;;;i; ;'a;t 
"ulaor, 

Na dome smritku je potrebn6 opravit' aj dvere a okn6, Kfpa. auta - to

terajiie uZ m6 7 rokov. n"tonlttrt"i" poZia-e,i zbrojnice - je potrebn6 urobit' strechu'

Obnova komunik6cie - p,n"ftouske, Vianovska Ciniorinsk4 prijazdov6 cesta na PD'

Osvetlenie Priemyselnej ufice. VistavUa parkoviska- pri. rieke Sekdov za mostom pre turistov

na hrad. Je potrebn6 novri intemetova stanka. Dalej informoval ' in tta kaidel poloZke st

rezervy, ktor6 sa uviala pooia uyri.ar.o",.r..i"y.h obstaravani. uver uprava KapuSianskeho

potoka by sa mohol vyplatit z peirazi za pozettky '



P. Ferenc upovedomil poslancov, ze finandnii komisia sa okrem indho zaoberara aj so
spracovanly'm rozpodtom pridom pochv6lil jeho vypracovanie.
P. Kokoska nanrhol investovat' peniaze do bezpednosti chodcov, n6jsf finandnd prostriedky
na osvetlenie prechodov pre chodcov pri kostole a pri obecnom urade. Na prechode na ul.
PreSovskej urobif opatrenie - zvyaznif prechod alebo dat'merade rjchlosti.
P starosta uviedol, ze na ul. Pre5ovskri sri urobend projekty, boli rybavend peniaze aby sa
vy-budovali odbodovacie pnrhy, boli stretnutia s obdanmi, ale obdania dotknutjch ulic to
odmietli. Bolo stretnutie s I'ud'mi z ministerstva dopravy, s policiou, ktori stanovili, ak6 sri
moZnosti ako je moZn6 trito situaciu riesit'. Je moZnost', ze sa opetovne urobi stretnutie
s obdanmi. Ak obdania stiahnu svoje nrirnietky, tak p. starosta je ochotnf opiitovne ist' do
Bratislavy s tjm, Ze situ6cia ul. Pre5ovskej sa bude rieSif.
P. Koko5ka uviedol, Ze vo veci ul. PreSovskej nevie o Ziadnom stretnuti s obdanmi, nakol'ko
nebolo prezentovan6, na do p. LapoS uviedol, Ze stretnutie bolo prezentovand, dokonca bolo
niekolko konani, nakolko obdania boli pozvani aj samostatne po uliciach. TaktieZ informoval
p. Koko5ku, Ze dokonca obdania z ul. Ardovej, ktorej sa to najmenej tfka boli proti, ako aj
z ulic Slinska a Kovddska.
P. Kokoika uviedol, Ze je eSte jedn6 moinosf - existujri aj viidiie semafory.
P. starosta sa opyal poslancov, di mri e5te niekto otiizku alebo pripomienky. Nikto
z poslancov Ziadnu otazku ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto prijimajf:
o Uznesenie 6.682013
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje rozpodtov€ opatrenie obce Kapu5any 8.3/2A13.

Hlasovanie za predloZeni n6vrh: za:8 proti: 0 zdrial sa: 0

r Uznesenie E. 6912013
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje rozpodet obce Kapu5any na rok 2014.

Hfasovanie za predloZenf nilvrh: za:8 proti: 0 zdrLal sal'O

Bod i. 9 Nivrh viacroln6nu roznoitu obce Kapu5anv na rokv 2015 - 2016

P. starosta odovzdal slovo hlavndmu kontrol6rovi obce Kapu3any p. Ferencovi'

P. Ferenc obozniirnil poslancov so svojim stanoviskom k navrhu rozpodtu obce a odporudil

poslancom zobraf ho na vedomie.

i. starosta sa opjtal di m6 niekto ot6zku alebo pripomienky. Nikto z poslancov Ziadnu otrizku

ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto prijimajf :

r Uznesenie \ 7012013
Obecn6 zastupitel'swo berie na vedomie stanovisko hlavn6ho kontrol6ra obce Kapusany

k n6whu viacrodndho rozpodtu obce Kapu5any narcky 2015 a2016.
Hlasovanie za predloZenj nrivrh: za:8 proti: 0 zdrial sa:O

Poslanci k tomuto prijimaji:
o Uznesenie E.7ll20l3
obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie viacrodnli rozpodet obce Kapusany na roky

2015 a2016.
Hlasovanie za predloZen;f n6vrh: za:8 proti: 0 zdrLal sa:. 0
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Bod C. l0 Nivrh dodatku i. 1/2013 ku Vleobecne zivizn6mu nariadeniu l. 7/2011

o Poplatkoch za rikony a slulbv noskvtovan6 Obecnfm riradom v Kaoulanoch.

P. starosta obozn6mil poslancov so zrnenami v poplatkoch: nfijom za hrobovd miesto - ru3i sa

doba neurditri5 dopiia sa zmena v bode d. 15 pri rybrirskych listkoch, ktor6 vypljva zo zdkona.

P. Kokoska sa oplftal, do bude so zmluvami, ktor6 sri na dobu neurditt, na do p. starosta

uviedol, Ze tie budri platit'.
P. Kokoska navrhol zmenit' ripravu poplatkov za t hrob poplatok 20,- €,za dvoj hrob 40,- €,

za detskf hrob 10,- €.

P. Starosta uviedol, Ze oproti injm obciam Kapusany poskytujf inj Standard. TaktieZ p' Jaksa

uviedol, ie cintoriny injch obci majri ovel'a niz5iu frovei - osvetlenie cintorina, dom smritku,

opatera o hrobov6 miesta. Na to p. Kokoska uviedol, Ze nadstandard si obdania plati4 ako

uytop*i. hrobu a pod. Na to p. lakia uviedol, Ze kaZdj. jeden hrob je minimalne dva kr6t

rykosenf, nie len oiolie, riprava je ovel'a lepSia, ako maj0 ind obce'

P. Koko5ka uviedol, Ze je to jeho ruivrh.

P. starosta sa opital, kto je za n6vrh p. Koko5ku - zmena v poplatku za hrobovd miesta? 
,

Hl*ou*i" za niurh p. Kokosku: za: p' Kokoska proti: 6 zdtial sa: p' Antolov6

p. starosta sa opjtal di m6 niekto otiizku alebo pripomienky. Nikto z poslancov Ziadnu ot5zku

ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto Prijimajf :

o Uznesenie L 72n0l3
ou"*e-"*t"pitel'stvoschval'ujedodatoke.ll20l3.kvzNobceKapu5anyt'"I/2oll

"'i"pi"*""ft 
j" rikony a sluZby poskyovan6 Obecnlm riradom v Kapu5anoch'

iri*it*i"- ptedloienf n6vrhi za:8 proti: 0 zAtial sa: 0

P. starosta odovzdal slovo hlavndmu konhol6rovi p' Ferencovi'

p. Ferenc obozndrnil p"rh";;;J;;; [ontrolnej dinnosti hlavn€ho kontrol6ra obce na I.

polrok 2014.

i. Cut.fouu 
"niedla, 

Ze v bode B m6 by' uvedenf rok 2013'

P. starosta sa oplftal di -A ti;;;;1il J"Uo ptipomi"ntty' Nikto z poslancov Ziadnu ot6zku

ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto Prijimajt:
o Uznesenie E. ?d.n0l3
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje

Kapu5anY na 1. Polrok 2014'

Hlisovanie za PredloZeni' ndvrh:

n6vrh planu kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce

za: 8 Proti: 0 z&Zal sa: 0

Bod I. 12 Ziadosti

P. starosta skonstatoval, Ze boli len dve Ziadosti, ato Ziadost' zo Skolskej jed6lne - kfpa

elektrickej panvice, , rt .o" porr*lou J u pri"u"'ttu tohto rokovania spomenul a ktor6 sa ui

ffiffi;';;|h; ziaaostir-LJa Ziadost' obdanov bjvajricich na ul. Vranovskej, ktor6
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taktieZ bola spomenutd na tomto rokovani a ktor6 bola zakomponovan6 do rozpodtu. Ziadne
ind Ziadosti na obec neboli dorudend.

Bod C. 13 R6zne

l. Plin zasadnuti obecnej rady a obecn6ho z?stupitel'stva

P. starosta nawhol poslancom plin zasadnuti s !fm, Ze v pripade potreby sa zvol6 mimoriadne

zasadnutie.

Poslanci k tomuto prijimajti:
o Uznesenie t,7412013
obecnd zastupitel'stvo schval'uje pliin zasadnuti obecndho zastupitel'stva na rok 2014 ato

17.1.,ll.4.,io.a, n.s., 12.12. ailill- zasadnuti obecnej rady v dfioch 13.1.,7.4.,16.6., 8.9.,

8.12.
Hlasovanie za PredloZenj n6vrh: za 8 proti: 0 zdizal sa:O

zdtlal sa: 0

2. Udelenie ceny starostu

P. starosta upovedomil poslancov, Ze v roku 2014 sa cena starostu udel'ovat'nebude'

3. Pomenovanie Parku

P. starosta uviedol, Ze o pomenovani parku sa rozhodovaf nebude' nakolko na obecnf urad

bolo dorudend minimalne mnoZstvo hlasov'

4. Doplnenie uznesenia na Ziadost' Katastr6lneho uradu

P. starosta vysvetlil poslancom, Ze katastr6lny ura{ ryZa$uje 
doplnenie urditfch n6leZitosti

uznesenia vo veci predaja p;;;k* p' stttoui' 
'Predaf 

nozemkov p' Szantovi uZ bol

schvriienf . odovzdal .touo p. il^J,il oui t<tori podrobnejsie vysvetlildanri problematiku.

P.Zemdakobozn6milpostancwslistom,ltori-totobcidorudenizkatasffilneho.uradu'Ze
o6vodn6 priiatd umesenie.i" potr.inl ,*sit' a nrisledne schvrilit' nov6 uznesenie. do ktor6ho

sa zakomponujri naleZitosti, ktord katastrrilny tlrad pozadu1e'

p. starosta sa opjtal ci m6 niekto otLku alebo pripomienky. Nikto z poslancov Ziadnu otazku

ani pripomienku nemal.

Poslanci k tomuto Prijimajt:
o Uznesenie E. 7SI20l3
Obecn6 zastupitefstvo ruSi uznesenie d' 5412013 '

ilarouani" za predloZeni n6vrh: za:8 proti: 0

r Uznesenie t.7612013
OUi.tit^*piteirwo ,.f,*f'qe predaj pozemku registra C KN parcelne.dislo 1377116'

;;;;;dht a nadvoria o ,"y."." iOi: m2 zapisan6ho na LV d. 1037, k.n. Kapusany, za

cenu 1601,00 EUR a pozemok i.giJ* g KN parcelnd dislo 1431/9, ostatn6 plochy o v1/mere
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135 m' zapisan6ho na LV d. 1885, k.ri. Kapu5any, za cenu 201,00 EUR pre Ing. Jaroslava
Szanta a ziroveri vyhlasuje, Ze nadobridatel nie je osobou podl'a $ 9a zit<. E. 138/1991 Zb.
o majetku obci v zneni neskor3ich predpisov a cena nehnutel'nosti je vo vfske v5eobecnej
hodnoty majetku stanovenej podfa osobitn6ho predpisu - vyhl6'3ky it. 492/2004 Z.z.
o stanoveni v5eobecnej hodnoty majetku.
Hlasovanie za predloZeni nAvrh: za:8 proti: 0 zdrZal sa: 0

5. Predaj pozemkov

P. starosta odovzdal slovo p. Zemd6kovi.
P. Zemdrik oboznrimil poslancov s postupom predaja nehnutel'n6ho majetku obce - pozemku

parc. d. KN-C 1575 (pri p. Timkovi), ako s vyhkisenim predaj4 s podmienkami priameho

predaja, so zlpisnicou z otvarania a vyhodnotenia srit'aZnich n6whov k priamemu predaju.

Uviedol, Ze zdujemcom o tfto parcelu bol len p. Slavomir Gamdik, jeho srit'aZnf ndvrh

obsahoval podmienky a poZiadavky obce uvedene v Podmienkach priameho predaj4 ponrikol

cenu vyssiu, ako bola uveden6 v znaleckom posudku, preto je rispesni, a preto poveren6

komisia na otvaranie a vyhodnotenie srit'aZnfch n6vrhov odporuda obecn6mu zastupitetstvu

schvrilit' predaj tohto nehnutel'ndho majetku Slavomirovi Gamiikovi.
P. starosL sa opjtal di m6 niekto otiizku alebo pripomienky. Nikto z poslancov Ziadnu otrizku

ani pripomienku nemal.

o Uznesenie 8.7712013
OUec",: zastopltel'stvo schvafuje predaj pozemku registra C KN parcelnd dislo 1575' druh

pozemku om6 p6da a o v;imere 1253 m2 zaphan6ho na LV d. 1037, k.t. Kapusany, za cenu

r tso,oo EUR pre slavomira Gamdika a zirovei ryhlasuje, Ze nadobirdatel' nie je osobou

podfa $ 9a zi*.. t. 138/1991 Zb. o majetku obci v zneni neskorsich predpisov acena

nehnutel nosti je vo uiSke vseobecnej hodnoty majetku stanovenej podla osobitn6ho predpisu

- ryhla5ky 6. 492/2004 Z.z' o stanoveni v5eobecnej hodnoty majetku'

Hlasovanie za predloZeni n6vrh: za:8 proti: 0 zdri,al sa:.0

p. z,emti*. obozn6mil poslancov s postupom predaja nehnutefn6ho majetku obce - pozemky

snasledujircimi p*".8. KN_C d. 1500/14, KN-C d. 1500/15, KN-C d. 1500/19, KN-C d.

1500/44,"KN-C L t SO+, KN-C d. 1505, KN-C d. 1506, stavba g6p. E. 624 (kurin), stavba sfp'

t. Lis t"sipar"i), stavba sup. d. 626 (kurin), ako s vyhlasenim predaj4 s podmienkami

priameho piedaja so zipisnicou z otvlraria a vyhodnotenia sft'aznfch n6vrhov k priamemu

predaju. |viedol, Ze v stanovenej lehote predlo2ili srifaZnf n6wh na kripu: pozemkov

i.".i"e d. KN-c 1500/14 a rN--c tsoolts jeden uch6dzad Ing. arch. Slavomir G_mitter,
'por.Intou parcelnd d. KN-C d. 1500/19, 1500144,1504, 1505, 1506 a stavieb sttp.8.624'625

iAZ6 wnidzae Jrin KlobuSovsk'.i a na pozemok parc. d. KN-C d. 1505, dast' pozemku

1500/19 a stavbu sip. d. 625 uchfudza' Pribula Jrin - Farma. Vsetci uch6dzadi splnili

podmienky uvedend v podmienkach obchodnej verejnej srifaze a dorudili srit'azn€ n6why so

'us"tr.lt i povinnjmi irtottu.i v stanovenom dase. Kritdriom pre vfb91 
-lllvhodnejxieho

,,aurtio j"'ttuj"ysiia ponriknuta kripna cena. Na parcely d. 1500/14 a1500/15 bola jedin6

po"*u ta fng. arch. Slavomira G.itte* v sume 98 144,00 eur, preto komisia odporuda

ibecnenlu zastpitefstvu schv6lif predaj tichto parciel Ing. arch. Slavomirovi Gmitterovi'
pribula Jan - F*u ponirkol za parielu 1505 a budovu 625 v1,5iiu cenu, ako J:in

Klobusovskf, avsak Ziada odkripit'- len dast' parcely 1500/19 za 12 260,00 eur. Jiin

Klobusovskf- ponrikol za tuto parcelu v celku 20 664,00 eur. Jrin Klobusovskf vo svojej
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ponuke Ziada odhipit' na seba nadviizujrice parcely a budovy na nich v celku v sume
87 732,00 eur. J6n Pribula - Farma Ziada v sume 28 169,74 ev len o odkripenie jednej
budovy s pozemkom pod iou a dast' parcely okolo budovy, ktor6 sa nachidzajri v strede
parciel, ktor6 Ziada odkripif Jrin Klobu5ovskf. Vzhl'adom na to, is p. J6n Klobu5ovskf Ziada
o odkripenie sriboru neupotrebitellndho majetku obce, pontkol celkovo vySSiu kripnu cenu ako
J6n Pribula - Farm4 poveren6 komisia na otvtiranie a vyhodnotenie srit'aZnfch n6vrhov
odporuda obecn6mu zastupitel'stvu schvrilif predaj nehnutel'ndho majetku a to parciel d. KN-C
d. 1500/19, 1500144,1504, 1505, 1506 a stavieb srip. d. 624, 625,626 Jiinovi Klobu5ovskdmu.
P. Koko5ka poznamenal, Ze p. Pribula nebude mat' kde ustajiovaf kravy, ie si o tom hovoria
uZ aj obdani4 na do p. Ferenc reagoval s t'im, Ze p. Pribula Ziadost' o moinost' ustajnenia kr6v
ani nepodal na tento posledni rok, a napriek tomu ich tam mal.
P. Mathia sa opjtal, kto z obce m6 takf zaujem o ustajnenie krav, pridom tam kravy ani nie sri
ustajnen6, ked Ze kdekol'vek pobehujri.
P. JakSa podotkol, Ze po obci dokonca pobehujf aj oSipan6.

P. starosta uviedol, Ze pravidelne od obdanov sri hltisend pobehujrice kravy, dokonca teraz aj

oSipan6. TaktieZ p. Pribula zobral ruru, ktonl bola vo vlastnictve obce. Dalej uviedol, Ze

osobne som vyzval p. Pribulu, aby dal Ziadost' na pren6jom hospodrirskej budovy, do p.

Pribula neurobil.
P. Mathia informoval, Le zzsadala komisia pre verejnf poriadok spolu s obecnou radou,
pridom na zasadnutie bol predvolani aj p. Pribula, ktory sa ale nedostavil, manZelka ho v
priebehu zasadnutia ospravedlnila, 2e zo zdravotnich d6vodov sa nem6Ze dostavit'.

P. Koko5ka sa opytal, aki cena vych{dza za I m2, na do p. Zemdrik uviedol, Ze 8'- €.

P. starosta sa opjtal di m6 niekto otrizku alebo pripomienky. Nikto z poslancov Ziadnu otazku

ani pripomienku nemal.

e Uznesenie t.78n013
Obecnd zastupitel'stvo schval'uje predaj pozemku registra C KN parcelnd dislo 1500/14,

zastavanl plochy a n6dvoria o vfmere 7458 m' zzpisandho na LV e. 1037 , k.ri. Kapuiany za

cenu 59 664,00 EUR a pozemok registra C KN parcelnd dislo 1500/15, zastavand plochy

a nddvoria o vfmere 4810 mz zapisandho na LV d' 1037, k.ri. Kapu5any za cenu 38 480,00

EUR pre Ing. arch. Slavomira Gmittera.
Hlasovanie za predloZenlf n6vrh: za:1 proti: 0 zdrial sa: n. Koko5ka

r Uznesenie 8.7912013
obecn6 zastupitel'stvo schval'uje predaj pozemku registra c KN parcelnd dislo 1500/19,

zastavand plochy a nridvoria o v:imere 2583 m'zapisan6ho na LV d' 1037' k.t. Kapusany za

cenu 20 664,00 EUR, pozemku registra C KN parceln6 dislo 1500/44, zastavan6 plochy

a nildvoria o vti'mere 6137 m2 zapisan6ho na LV d. 1037, k.f. Kapu5any za cenu 49 096,00

EUR, pozemku registra C KN parceln6 dislo 1504, zastavand plochy a n6dvoria o vlimere 518

m2 zapisan6ho nu Lv e . 1037, L.f. Kapu5any za cenu 4 144'00 EUR, pozemku registra C KN

parceind dislo 1505, zastavarle plochy a nridvoria o vimere 699 nl zapisan'ho na LV d. 1037,

k.ri. Kapusany za cenu 5 592,00 EUR" pozemku regisha C KN parceln6 dislo 1506, zastavane

plochy a n6dvoria o qimere 692 m'zapisandho na LV E. 1037, k.ri. Kapusany za cenu
'S 

S:O,OO EUR, budorry s:idlp. E. 624 na parcele d. 1504, opis stavby kurin za cenu 1300'00

EUR, budovy srip. d. 625 na parcele d. 1505, opis stavby osipdrei za centr 700'00 EUR'

budovy srip. (.626 na parcele d. 1506, opis stavby kurin za cenu 700,00 EUR pre J6na

Klobu5ovsk6ho.
Hlasovanie za predloien! nhvth: za:1 proti:0 zdrLal sa'. P. Koko5ka


